

Protokoll

Göteborgs dartsförbunds styrelsemöte

Tid och plats: 2017-06-18 livemöte i Målilla kl 14:30



Närvarande: Peter Svärd
Maria Rydell
Pernilla Torerund
Thomas Kallin
Pontus Danielsson
Joakim Karlsson
Linda Edensand

Stefan Petersson
Anita Fagerholm
Jessika Peterson
Björn Isacson

§1 En ny Styrelse: Det behövdes lite nytt blod i styrelsen och det har de blivit nu efter årsmötet. Det behövs en vice kassör som kan gå in och hjälpa den ordinarie. Är det så att kassören av någon anledning inte kan så går den suppleant som under årsmötet blev första suppleant in och hjälper till.

§2 JK: Peter tycker att juniorverksamheten ska öka samt är det en klubb som vill anordna en juniortävling så kan man absolut söka en sådan.

§3 Tävling En diskussion gällande om man kan ha en juniortävling ihop med en seniortävling dök upp. Klart man kan ha det så då man kan separera dessa två tävlingar då juniorena inte får kasta ihop med seniorerna. Och styrelsen tycker att distriktet ska ha både en seniortävling och en juniortävling.

§4 Kommitté: Distriktets olika kommitté och vilka som sitter på dessa:
Juniorkommitté (JK) Linda Edensand
Tävlingskommitté (TK) Pontus Danielsson
Seriekommitté (SK) Joakim Karlsson

§5 Övrigt Styrelsen kommer att skicka sina namn, telefon och mail till ordförande som kommer att vidarebefodra det till webbmastern för att det ska publiceras på Göteborgs hemsida. För att det ska vara lättare för seriekommittén att kunna planera in serien ska alla de klubbar som planerar att ha lag i serien bestämma detta en vecka innan planeringsmötet.

Möte avslutande: Peter avslutar mötet.